
 

Referat afdelingsmøde i afd. 73. 29.08.2023 kl. 17.30, Salling Hallerne. 

 

Antal fremmødte: 12 personer, fra 10 lejemål. 

 

Fra Bomiva deltog:  Ellen Holmgaard, Dorte Lillelund og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent:  Ellen Holmgaard blev valgt til dirigent. 

 

Fremlæggelse af regnskabet for 2022: 

Dorte Lillelund gennemgik regnskabet for 2022. Enstemmigt godkendt.  

 

Budget for 2024: 

Dorte Lillelund gennemgik budgettet for 2024. Enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Afdelingen giver Bomiva bemyndigelse til at stemme på deres vegne, på  

Forbrugsselskabernes generalforsamling. Enstemmigt vedtaget. 

 

Carporte Æblevej. 

PH, forslaget skal ændres til ”Skal det undersøges om det er lovligt med carporte  

på Æblevej”. Derefter (næste afdelingsmøde) kan det eventuel sættes til afstemning, i 

oprindelig udformning af forslag. 

For 5 Imod 0 Hverken for/imod 7 Vedtaget. 

 

Opretning af fliser/på ændring af vej Æblevej. 

De to forslag blev frafaldet, fordi opgaverne er en del af indeværende vedligeholdelses  

arbejder. 

 

Valg til afdelingsbestyrelse: 

Afdelingen har ikke en bestyrelse i øjeblikket. Der var enighed om, at det ønskede man igen.  

Preben Salkvist, Æblevej 12B 

Lis Dalby, Æblevej 18B 

Harald Nielsen, Æblevej 12A 

Blev valgt til bestyrelsen. De konstituerer sig selv efterfølgende. 
 
Suppleanter: 

Kurt Christensen, Æblevej 26C 

Ingrid Madsen, Æblevej 24B   

  

Valg af medlemmer til repræsentantskabet: 

Bestyrelsen vælger selv. 

 

Eventuelt: 

Park armaturerne er meget beskidte/alge befængt. PH, det ser vi på og får ordnet. 

Rådighedsbeløbet, hvad bruges det til? DL/PH, Det er et beløb (kr. 10.000) som bestyrelsen 

kan bruge til aktiviteter for afdelingen, - hele afdelingen. Hvis det ønskes, kan 

administrationen oprette en konto, så beløb der ikke bliver brugt et år, gemmes til senere 

brug. Det tager lang tid inden der kommer varmt vand i hanen. PH, hvis I kontakter 

servicekontoret, kan en vivevært justere på fjernvarmeunitten.  

Der er ingen miljø-kasse. PH, vi ved det godt. Vi har rykket Nomi4S flere gange for levering. 

 

 

Referat:   Dirigent: 

  

   

Peter Hauberg  Ellen Holmgaard 

30.08.2023    


